
Dagsorden bestyrelsesmøde Børneby Nord 
 

Tirsdag d. 29. august 2023   
Kl. 18.30-20.30 

i Ørsted 

Forældre Deltog Ledere Deltog 
Clara Nørrevang 
Specialklasserækken 
Formand for fællesbestyrelsen 

x   

Vakant 
Næstformand 

 Carsten Sommergreen, Viceleder x 

Peter Duun  
Skole - Vivild 

Afbud   

Betina Jansen 
Dagplejerne 

x Medarbejdere  
 

 

Dan Kastrup Johansen 
Skole – Vivild 

- Lisbeth Riis, Dagplejen Afbud 

Vakant 
Dagtilbud – Vivild 

 Line Fausø, ABC X 

Anders Revsbech   
Skole – Ørsted 

Afbud Oline Frederikke Buhl-Blæsild, 
Skovsprutten 

X 

Jacob Skov 
Skole – Ørsted 

- Anni Hovmann, Nordlyset X 

Simon Bøgh Klarbæk Jørgensen 
Dagtilbud – Ørsted 

x Marianne Holleufer, Langhøjskolen X 

Vakant 
Skole – Allingåbro 

 Anders Lützen, Rougsøskolen X 

Lasse Hørning 
Skole – Allingåbro 

Afbud Lis Pedersen, Allingåbroskolen X 

Christian Bust Olsen 
Skole - Allingåbro 

- Elevråd  

Vakant 
Valgt på stemmeflertal 

   

Henning Hansen 
Foreningslivet i distrikt Børneby Nord 

x   

    
 

1. Godkendelse af referat Godkendt 

2. Meddelelser fra formanden, områdets 
ledelse, områderne, råd og udvalg, samt 
elevråd. 

-Der er ikke noget nyt ang. ny aftaleholder.  
-Ny skoledagtilbud chef er ansat.  
-Der er stillingsopslag ude til kommunaldirektør 
(første samtaler på mandag) 
-Ørsted børneby afholder samtaler til SFO 
pædagog i uge 37 (Pias stilling)  
 



3. Konstituering af formand og 
næstformand 

Clara Nørrevang fortsætter som formand  
Christian Bust Olsen  - Næstformand 

4. Høringssvar modtagerklasser og 
specialskolekørsel  

Bestyrelsen udtrykker bekymring for hvis 
specialskolekørsel ændres. Det fungerer godt 
nu! - det gjorde det ikke før. Det er vigtigt at 
kørslen bliver trygt og en god oplevelse for 
børnene. Besparelsen i sidste ende er ikke stor.  
Vi er tilhængere af at man fortsætter med den 
interne løsning, hvor vi klart har opfattelse af, at 
kvaliteten er bedst.  
 
Modtagerklasser 
Bestyrelsen påpeger vigtigheden af, at der følger 
resurser med, når elever indskrives i 
almenklassen. Resurser der dækker den fornødne 
støtte.  
Det er vigtigt at hver enkelt sag vurderes.  
Hvis der følger resurser med barnet ud i 
almenskolen, foretrækker vi model 1.  
 
 

5. Sammenhængende skoledag Der skal jf. paragraf 17 stk. 4 udvalgets 
anbefalinger være en mere sammenhængende 
skoledag. Der er nedsat et udvalg til at finde ud 
af hvordan der skabes en mere sammenhængende 
skoledag for eleverne.  
 

6. Evaluering af 
bestyrelsessammensætninger 

Der er flere der giver udtryk for at ”skolen” 
fylder meget på bestyrelsesmøder. Størstedelen 
af indholdet vedrører skoledelen.  
Måske skulle ledelsen fra dagtilbud være 
repræsenteret oftere.  
 
Sammensætningen er ok, hvis folk møder op.  
 

7. Landsmøde 2023 Ingen interesserede.  

8. Madordning i dagtilbud  Madordning tages op i bestyrelsen hvert andet år.  
Det er ikke bestyrelsen der beslutter. På grund af 
Børnebyens størrelse skal det ud til afstemning 
blandt forældre.  
Hvis vi skal have madordning er det ”alle eller 
ingen”.  



  

Dog kan vuggestue godt vælge til mens 
børnehave melder fra og omvendt.  
Pt. undersøges priser og muligheder, før det 
sendes ud til afstemning.  
Bestyrelsen kan godt give udtryk for deres 
holdning i det der sendes ud i forbindelse med 
afstemningen.  
Det drøftes på vores næste møde. 

9. Nyt fra det politiske niveau 
- Fra Anna 

- Der skal ikke igangsættes sprogvurdering af 
alle 4-5 årige i en to-årig prøveperiode.  

 

10.
Emner til Fællesbestyrelsens 
Facebookside. 

 Clara tager den.  

11.
Evt. -Deltager til ansættelsessamtaler SFO Ørsted – hvis 

der er interesserede kontakter man Carsten 
- Der udtrykkes bekymring over, at der i lukkeuger 
meldes sent ud, hvor børnene skal passes. Tages op 
som punkt næste gang.   
 

12.
Godkendelse af referat Godkendt 

13.
Næste møde  Ang. lukkeuger.  

Madordning 


